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sportovec roku 2022

Oblíbená anketa se vrací
Letos budou moci lidé volit své oblíbené sportovce 

znovu tradičně - v kategorii mládeže i dospělých. 
Hlasování bude probíhat papírově i elektronicky 

do 27. ledna. 
Podrobnosti na straně 2.

město obdržeLo druHou petici

Radnice odpověděla petentům
druhá petice související se záměrem města vybudovat   

v objektu bývalého Labyrintu dům se zvláštním režimem 
byla doručena 5. prosince. odpověď na ni projednala 

rada a schválilo zastupitelstvo.
Podrobnosti na straně 2.

po stopácH kamenů zmizeLýcH

Dvě kadaňské rodiny
už na čtyřech místech kadaně mohou lidé najít tzv. 

kameny zmizelých. symbolické kameny upomínající 
na obyvatele, kteří zahynuli při holocaustu. přinášíme 

osudy dalších dvou rodin.
Podrobnosti na straně 3. 

prvním kadaňanem se staL tobias muska

První miminko roku 2023

abycHom vzpomínaLi, co se nám Letos podaří

Jak vidí starosta rok 2023?

www.noviny-kadan.cz

Nová doména Kadaňských novin

zatímco konec roku bývá příležitost 
k bilancování, jeho začátek je dobou 
očekávání. Čekáme, co nového doba 
přinese a jak jsme na to připraveni. i na 
to jsme se zeptali kadaňského starosty 
Jana Losenického.

Co je podle Vás pro město největší 
výzva pro rok 2023?

kadaň patří mezi ta města, která 
do ničeho nejdou střemhlav a bez 
rozmyslu, třeba jen proto, že  je vypsaná 
nějaká investiční dotace a zapomnělo 
by se na to, co s sebou přináší provoz 
a údržba. v roce 2023 nás proto čekají 
výzvy, na které jsme dobře připraveni a 
jsme přesvědčeni, že pro budoucnost 
našich obyvatel budou přínosem. Jde 
především o velké stavební projekty 

bytového domu slovan a domova 
se zvláštním režimem v Golovinově 
ulici. velkou výzvou pro tuto sezonu 
budou také energetické úspory. 
mnoho věcí připravíme projektově, ale 
některé bychom mohli v tomto roce i 
zrealizovat. nemocnici čeká investice 
do vzduchotechniky na operačních 
sálech a další obměna některých 
přístrojů. další dlouhodobější výzvou je 
nastavení odpadového hospodářství 
tak, abychom méně věcí odváželi na 
skládku a více jich poslali do oběžné 
ekonomiky nebo přeměnili na energie. 
v minulém roce se produkce směsného 
odpadu snížila, tak bychom rádi tento 
trend zachovali.

Jaký očekáváte vývoj kolem cen 
energií, jak je na to město připraveno?

město má na tento rok jasné 
ceny energií, které jsou vzhledem                         
k obecnému vývoji sice vyšší, ale 
protože jsme soutěžili včas a máme 
férové vztahy s dodavateli, nebude to 
navýšení závratné, které by výrazně 
ovlivnilo zdravou ekonomiku města. 
věříme, že pro příští sezonu se projeví i 
úsporná opatření, o kterých jsem hovořil 
v první odpovědi. náš sociální odbor 
je připraven poradit občanům, kteří by 
se přes zastropování cen dostali do 
finanční nouze.

Co byste chtěl popřát občanům města 
do nového roku?

rád bych jim popřál, aby své osobní 
štěstí spojovali i s místem, kde žijí, 
čerpali z něj energii a naopak se                 
s ostatními dělili o tu svou. a pokud to 
má být tedy jen pro tento rok, tak nám 
všem přeju, abychom se ve zdraví dožili 
roku dalšího a rádi vzpomínali na to, co 
se nám letos podaří. 

                                             Ptal se Martin Šíl.

Starosta Jan Losenický. Foto M. Šíl

Hospodaření města bude tradiČně vyrovnané

Rozpočet na rok 2023 je rekordní

v závěru loňského roku jsme zažili 
problémy s doménou internetové 
přílohy kadaňských novin. bohužel 
se stala obětí spekulativního nákupu. 
snažili jsme se to řešit, bohužel se to 
ale nepodařilo. pokud ji dnes navštívíte, 
vstoupíte nikoliv na web noviny, ale na 
stránky jakési sázkové společnosti.

proto jsme byli nuceni internetovou 

adresu webu novin změnit. od nynějška 
najdete kadaňské noviny na adrese:

www.noviny-kadan.cz
věříme, že tento krok čtenáři pochopí. 

webová adresa se tak navíc připojuje 
k logice webů města a jeho organizací 
(mesto-kadan.cz, sport-kadan.cz, 
kultura-kadan.cz atd.), takže změna není 
tak nepříjemná.            Martin Šíl

rozpočet na rok 2023 schválilo na 
svém prvním zasedání 15. prosince nové 
zastupitelstvo města. Hospodaření 
bude tradičně vyrovnané. objem peněz, 
se kterými bude samospráva nakládat, 
bude ovšem rekordní. „pro rok 2023 
máme v plánu hospodařit s více než 621 
milióny korun,“ řekl kadaňský starosta 
Jan Losenický. „na výdajové straně je to 
jednoduché, máme naplánovány výdaje 
v uvedené výši, tedy přes 621 miliónů 
korun,“ vysvětlil dále. „na příjmové 
straně můžete vidět dvě kolonky. ta 
větší, přes 452 miliónů jsou rozpočtové 
příjmy z daní, které v nadcházejícím roce 
očekáváme. ta menší, přes 169 miliónů 
je nadepsaná slovem „financování“ 
a jsou to v podstatě peníze, které 
jsou výsledkem hospodaření města 
v minulých letech, čili taková finanční 
rezerva, kterou jsme vytvářeli, protože 
jsme počítali s velkými investičními 
akcemi, na které budou potřeba značné 
finanční prostředky.“

a kolik peněz tedy radnice pro letošní 
rok věnuje na investice?

„ve výdajové položce odboru výstavby 
je letos více než 212 miliónů korun, což je 
téměř dvojnásobek toho, co bylo v ro-
ce minulém,“ řekl starosta. „Je to dáno 

samozřejmě tím, že jsme se připravovali 
na velké investice, o kterých jsem 
mluvil.“

a jaké největší investiční akce město 
čekají?

bytový dům slovan - to je dlouho 
připravovaná investice. město už má 
projekt a nic nebrání tomu, aby se 
začalo se stavbou. mělo by to být zhruba 
v druhé polovině roku.

dům se zvláštním režimem na sídlišti 
„c“ - tam město čeká, jak uspěje se 
žádostí o dotaci. podle slov starosty 
je šance velká, a pokud bude dotace 
přidělena, začne se stavět rovněž letos.

obě výše uvedené akce budou 
rozděleny do více let, a pokud vše půjde 
podle plánu, měly by být dostavěny a 
uvedeny do provozu v roce 2025. 

rekonstrukce vrchlického ulice - po 
opravě vodovodu bude v letošním roce 
opravena celá ulice. zvýší se tam i počet 
parkovacích míst. kromě toho bude 
probíhat množství menších investičních 
akcí, například oprava barbakánu 
žatecké brány. pokud by vyšla dotace od 
národní sportovní agentury, začala by 
i rekonstrukce kanálu pro vodní slalom. 
menším projektům se budeme věnovat 
v dalších číslech.              Martin Šíl

na první kadaňské miminko letošního 
roku se čekalo poměrně dlouho. 
prvním dítětem narozeným v kadaňské 
porodnici byla holčička z podbořan, 
která přišla na svět 3. ledna. a až dva 
dny po ní si poprvé zakřičel malý tobias 
muska, který se narodil mamince sabině 
králové jako první potomek časně nad 
ránem 5. ledna.

malému tobiasovi přišli na tři krále 
popřát ředitel nemocnice petr Hossner 
a kadaňský starosta Jan Losenický. 
nemocnice mu věnovala pamětní 
medaili, město menší i větší dárky. 

kadaňská porodnice je dlouhodobě 
vyhledávaná a těší se oblibě rodiček.  
Loni tu na svět přišlo víc než 800 dětí.

Malý Tobias si své první dny na světě užíval tak, 
jak si je správné miminko užít má. Odpočíval 
po těžké práci a dělal tím mamince velkou 
radost. Redakce KN se připojuje k přání toho 
nejlepšího, co ho může na světě potkat.
                                                                    Text a foto M. Šíl
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fotoGaLerie

Živý betlém 2022
dobrá zpráva

Cena tepla stoupne jen minimálně

petice proti výstavbě domu se zvLáštním režimem

Město odpovědělo petentům
na kadaňskou radnici dorazila druhá 

petice občanů protestujících proti 
plánované výstavbě domu s pe-
čovatelskou službou v objektu bývalého 
Labyrintu a s tím spojenému stěhování 
provozoven (potraviny, drogerie, 
parcelshop). petice, kterou podepsalo 
několik set obyvatel města, dorazila 5. 
prosince a její znění je velmi podobné 
petici doručené 30. listopadu.

vybíráme zásadní části:
Vyjádření nesouhlasu s přesunem/

zrušením provozoven a obchodů               
z objektu tzv. Labyrintu/Jednota 
Slavín v ulici Golovinova č.p. 1339 na 
p.č. 1790, č. LV 2511 v k.ú. Kadaň, které 
město Kadaň koupilo a má záměr zde 
dlouhodobě umístěné provozovny 
přesunout do jiných, ale  nedůstojných 
prostor na sídlišti „C“. Hrozí tak omezení 
i zánik služeb na sídlišti „C“. V objektu 
město plánuje zřídit tzv. „Alzheimer 
centrum“ tedy lůžkové oddělení sociální 
služby pro cca 40 osob, s oplocením 
většiny okolí veřejné zeleně. Vytváří 
to uprostřed sídliště, které má sloužit 
místním obyvatelům velkou uzavřenou 
„soukromou“ zónu s vlivem na okolí, 
pohyb a život obyvatel.

z odpovědi rady města:
K výše uvedenému ještě konstatuji, 

že město od počátku mělo vůli 
vypořádat se s nájemci provozoven                                 
v dotčeném objektu tak, aby jim 
nalezlo adekvátní prostory pro výkon 
jejich činnosti a bralo na zřetel jak 
výměru prostor, tak jejich umístění na 
sídlišti „C“. Tyto prostory byly nalezeny                                                                   
v okolních budovách v majetku města, 
a to v objektech čp. 1338 (potraviny 
a drogerie) a 1340 (parcelshop). Tyto 
prostory budou upraveny po vzájemné 
dohodě se současnými provozovateli 
a předány nejpozději k datu, do něhož 
mají uzavřené nájemní smlouvy na 
současné prostory v objektu čp. 1339. 
Město vloží do úprav těchto prostor 
nemalé finanční prostředky, a to za 

účelem zachování služeb a obchodů 
pro občany města i v případě, že by 
současní nájemci z jakýchkoli důvodů 
svou podnikatelskou činnost v těchto 
prostorách neprovozovali. Zánik ani 
omezení služeb na sídlišti „C“ tedy             
v žádném případě nehrozí.

K samotné rekonstrukci budovy na 
Domov se zvláštním režimem ještě 
uvádím, že tuto sociální službu jsme 
v Kadani plánovali dlouhodobě, je 
uvedena v Komunitním plánu sociálních 
služeb a hledal se vhodný objekt pro 
realizaci. Budova čp. 1339 je vhodná 
z mnoha důvodů. Je přiměřená 
požadované kapacitě jak rozměry 
podlahové plochy, tak dispozicí, 
napojením na energetické sítě a 
zázemím, je snadno dostupná, v blízkosti 
nemocnice a zároveň je výhodou i 
umístění v rámci obydlené oblasti, jako 
je tomu i v mnoha dalších městech, jako 
jsou Žatec, Most či Teplice. V neposlední 
řadě byl koupí objektu vyřešen i 
dlouhodobý problém obyvatel okolních 
obytných domů s hlukem a rušením 
nočního klidu z restauračního zařízení, 
které poslední nájemce zdaleka největší 
plochy v objektu podnajímal za účelem 
soukromých celonočních zábav.

Areál budoucího Domova se zvláštním 
režimem nebude „soukromou“ zónou, 
ale naopak objektem, který bude sloužit 
veřejnému zájmu, kterým je respekt         
k psychosociálním potřebám a životním 
podmínkám seniorů a zabránění 
diskriminace starších lidí jejich 
vytlačováním na okraj zájmu.

město v současné chvíli čeká na 
výsledek dotačního řízení. v případě, 
že získá dotaci, výstavba domu se 
zvláštním režimem začne ještě v le-
tošním roce. 

„a já bych si přál, aby dotace vyšla, 
protože čím déle bude trvat nejistota, 
tím hůř,“ uvedl k tomu starosta Jan 
Losenický.                                            M. Šíl

s novým rokem  přicházejí úpravy 
cen mnoha komodit. nejinak je to i                                                       
s cenami tepla, které dodává tepelné 
hospodářství kadaň. „před koncem 
roku jsme absolvovali jednání o ceně 
s naším dodavatelem, kterým je Čez 
teplárenská,“ řekl jednatel tepelného 
hospodářství kadaň dušan kučera. „bylo 
to složité, protože ceny v průběhu roku 
2022 doslova zešílely. v lednu 2022 stál 
mw (megawatt) tepla 400 kč. ovšem 
v průběhu roku to někdy bylo i 20 000 
korun za mw,“ řekl jednatel. „požadavek 
Čez teplárenské byl, aby cena vzrostla 
o 120%, což jsme ovšem nechtěli 
akceptovat. po složitých jednáních 
mezi dodavatelem, naší společností a 

Krampol zrušen, ale divadla táhnou!

Betlémské světlo

taky oběma starosty (Jiřím kulhánkem 
a Janem Losenickým) ovšem nakonec 
cena pro koncového uživatele vzroste 
jen minimálně. u teplé vody o 13,12 % a 
u tepla o 17,86 %,“ vysvětlil kučera. to 
znamená, že průměrná domácnost 
zaplatí za teplo a teplou vodu o 16,27 
% více než v roce 2022. vyjádřeno                   
v penězích je to o 253 korun měsíčně 
více. „to považuji za ohromný úspěch,“ 
zhodnotil dušan kučera. „že to v téhle 
době vzrostlo jen o tak malou část, je 
doopravdy skvělé. a je to zásluha obou 
starostů,“ zdůraznil jednatel tepelného 
hospodářství kadaň i při zasedání 
zastupitelstva města.               M. Šíl

PETICE Z 5. 12. 2022: VYJÁDŘENÍ RADY MĚSTA:

malému Jezulátku se přišli poklonit pastýři i králové. živý betlém se už v kadani stal 
příjemnou tradicí, a tak se k jesličkám vedle děkanského kostela sešli malí i velcí, 
páni i kmáni, pastuškové i andělé. a všichni se klaněli právě narozenému králi.

agentura manželů stejných se i letos ujala organizace setkání, které je při-
pomínkou biblických událostí, jež se staly nejvýznamnějším svátkem křesťanů. 
malého Ježíška přivítali lidé z blízka i z daleka a ke slavné události zazpíval zámecký 
sextet.    M. Šíl, foto Václav Vlasák

Kadaňští skauti přinesli světlo do děkanského 
kostela. Foto Pavel Zárybnický

Kadaňský farář Josef Čermák požehnal lidem, 
kteří si přišli pro světýlko před kino Hvězda. 
Foto M. Šíl

další z tradic, která dělá vánoční 
svátky výjimečnějšími, je betlémské 
světlo. i letos ho skauti přivezli z vídně 
do prahy a odtud rozvezli do celé 
republiky. ti z kadaně ho pod vedením 
miroslava metlického přivezli nejprve 
do kostela povýšení sv. kříže. v pátek 23. 
prosince ho pak rozdávali před kinem 

Hvězda všem, kdo chtěli mít doma oheň 
zapálený na místě kristova narození. 

celé odpoledne a večer zpívaly 
soubory randáL, flamencos a kadaň 
zpívá. pozdravit a promluvit o tom, co 
betlémské světlo znamená, přišel i 
kadaňský farář Josef Čermák.     M. Šíl 

představení Jiřího krampola muselo 
být kvůli zdravotním potížím herce 
zrušeno, ale jinak je o divadla velký 
zájem. „Je to tak,“ potvrdila ředitelka 
kzk Jana Čechová. „v poslední době 
jsou pravidelně vyprodaná, a tak jdeme 
divákům vstříc. mohu slíbit divadla                
s Janem Čenským (už 16. února) i                                                                                  
s karlem rodenem nebo pokračování 
velmi úspěšného představení manželský 
čtyřúhelník na horách s vla-dimírem 
kratinou, ivanou Jirešovou a dalšími.“

kulturní zařízení kadaň také chystají 
lahůdku pro milovníky one man show 
Lukáše pavláska. ten v srpnu přiveze 
svoji novinku nazvanou planeta 

slepic. stand-up speciál, ve kterém se 
koukneme, jaké vyhlídky má naše slavná 
civilizace, kde si každý myslí, že má 
pravdu, stále jen nakupuje nepotřebné 
věci a kde vedle sebe žijí tak rozdílné 
bytosti, jako jsou ženy, muži a psi.

„Jsme moc rádi, že je o pražská 
divadelní představení zájem,“ řekla 
ředitelka. „přivezeme také hru filumena 
marturano, která byla předobrazem 
skvělé komedie manželství po 
italsku.“ do kadaně ji přijedou zahrát 
simona stašová a svatopluk skopal.                          
v nadcházející divadelní sezoně se tedy 
máme na co těšit.         M. Šíl
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Nestárnoucí senioři to rozbalili

spolek nestárnoucí senioři z kadaně 
oslavil své první vánoce. ve středu 14. 
prosince se všichni bavili v orfeu za 
doprovodu kapely chilli band a veselí 
muzikanti pod taktovkou viliama béreše. 
atmosféra byla skvělá, všichni si setkání 
náramně užili. „už jsme s našimi seniory 
nějakou dobu, přesto nás vždycky 
překvapí, jak jsou naši senioři opravdu 
nestárnoucí, plní energie a dokáží se 
bavit s neuvěřitelným nasazením,“ 
pochvalovala si alena benešová, jedna 
z představitelek spolku nestárnoucí 
senioři. a hned přidala plány na rok 
2023: „v letošním roce nás čeká výlet 
za hranice, návštěva koncertů a 
samozřejmě naše pravidelná setkávání 
v orfeu. touto cestou bychom chtěli 
za vedení nestárnoucích seniorů 
poděkovat především městu kadaň 
za podporu, nestárnoucím seniorům 
za důvěru, kterou nám projevují, a 
v neposlední řadě vedení kzk za 
vstřícnost a pomoc při realizaci akcí,“ 
poděkovala.

spolek nestárnoucí senioři kadaně 
oficiálně vznikl v únoru, kdy byla první 
ustavující schůze. od března je pak 
oficiálně zapsán ve spolkovém rejstříku. 

„kdo mě zná, ví, že musím pořád 
něco dělat. zrovna jsem dostudovala 
vysokou školu, takže když jsem se 
dozvěděla, že seniorům končí jejich 
základna, oslovila jsem bývalou vedoucí 
paní ingrid bradovou,“ vysvětlila alena 
benešová, jak se vlastně k založení 
spolku dostala. „vstupovala jsem do 
toho s velikým respektem a pokorou. 
nikdy předtím jsem nebyla na podobné 
akci ani jsem neměla žádné předchozí 
zkušenosti, ale říkala jsem si, že po těch 
letech ve školství, to snad nějak zvládnu. 
marcelka mýtina je skvělý parťák a 
vzájemně se doplňujeme. to je důležité. 
na lidech, které máte kolem sebe, 
záleží hrozně moc. to platí i pro sabinu 
fejsákovou, která je naše pokladnice. 
když se ohlédnu, tak děláme opravdu 
vše společně. Jsme už sehraný tým. 

kdybych měla zhodnotit naše dosavadní 
působení, tak jsme se rozrostli jednou 
tolik. na začátku bylo 60 seniorů a nyní 
čítá náš spolek 134 úžasných a vitálních 
lidiček.  snaha propojit tuto generaci       
s mladší generací se podařila nad naše 
očekávání. neuvěřitelný byl i vícedenní 
pobyt v mariánských Lázních. přiznám 
se, že jsem se na samém začátku 
trochu bála, ale všichni byli tak úžasní 
a neuvěřitelní. myslím, že mluvím i za 
marcelku a sabinu, když řeknu, že nás 
ta práce se seniory baví a naplňuje. 
pro mě osobně to dává mému životu 
další rozměr a smysl. věřím, že je skvělé 
být tu pro sebe navzájem právě proto, 
abychom si pomáhali. to, že to dělají 
ve svém volném čase také studenti, jen 
dokazuje, že v tom nejsme sami. myslím, 
že díky tomu, že jsme v tom společně, 
jsme na správné cestě a senioři to 
oceňují,“ věští alena benešová spolku 
dobrou budoucnost.  

M. Šíl, foto Beck

Alena Benešová (uprostřed) se svými 
nestárnoucími seniory.

Respirační onemocnění v Kadani

Patnáct let v chladivých vlnách Ohře

Odhodlaní a ve skvělé náladě. Silvestrovští plavci. Foto Petr Kozelek

každé významnější město má svůj 
otužilecký mítink. tohle si před patnácti 
lety řekli radek Hlavatý a Jiří štěrba. a 
vymysleli silvestrovské plavání v ohři. 
napoprvé jich bylo jen pět, ale postupně 
se přidávali nadšenci i opravdoví 
otužilci, kteří se otužování věnují 
systematicky. „teď je to tak, že je nás 
asi 70% procent těch, kdo se takříkajíc 
jednorázově noří do ohře na silvestra a 
30% lidí, kteří se systematicky otužují,“ 
prozradil jeden z duchovních otců akce 
a nadšený sportovec Jiří štěrba.

celé setkání mělo jako vždycky 
pohodovou atmosféru. zimnímu plavání 
asi dvacítky odvážlivců přihlížela 
zhruba stovka fanoušků, kteří měli 
přichystané teplé nápoje , drobné 
dobroty a samozřejmě župany a suché 

oděvy. a kdo by se snad chtěl napřesrok 
přidat, stačí si zapamatovat, že sraz je 
na silvestra ve 14.00 hodin pod kotvou. 
voda bude studená a nálada skvělá.

                             M. Šíl, foto Petr Kozelek

Jiří Štěrba ve vlnách silvestrovské Ohře. 
Foto Petr Kozelek

ani kadani se nevyhnula vlna 
respiračních onemocnění, která se 
rozšířila jak mezi dospělými, tak mezi 
dětmi.

„dětské oddělení je v poslední době 
stále plné dětí převážně s respiračními 
infekty. problémem jsou chřipky a 
rs virózy, které trápí zejména děti                    
v kojeneckém věku,“ řekl k tomu ředitel 
nemocnice petr Hossner. „Jelikož bylo 
ke konci roku uzavřeno dětské oddělení       
v žatci, hospitalizovali jsme u nás i děti 
ze žatce a okolí,“ doplnil ještě.

ačkoliv je počet onemocnění 

stále vysoký, nemocnice podle něj 
neplánuje nařídit povinné nošení 
roušek ani omezovat návštěvy. „toho 
času nemocnice jede na sto procent 
a o ničem z uvedeného opravdu 
neuvažujeme,“ potvrdil ředitel. M. Šíl
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po stopácH kamenů zmizeLýcH

Návrat židovských rodin Zentnerových a Hellerových do 
městské paměti

v kadani bylo 3. října 2022 
položeno dalších pět „kamenů 
zmizelých“ připomínajících naše 
židovské spoluobčany, kteří byli 
zavražděni během holokaustu čili 
šoa rozpoutaného nacionálně-
socialistickým německem. tento 
projekt jsem kdysi inicioval s předčasně 
zemřelým oldřichem Látalem (†2018), 
předsedou židovské obce teplice, 
která jej realizuje ve spolupráci                                
s městem kadaní. tehdejší židovská 
tragédie je aktuálním mementem i pro 
dnešní dobu, kdy rusko vede brutální 
genocidní válku proti ukrajině. nyní 
prostřednictvím „kamenů zmizelých“ 
vracíme do městské paměti hned dvě 
židovské rodiny. 

obchodník s koňmi adolf zentner 
(1856–1939) přišel do kadaně ze žďáru 
v doupovských horách a s manželkou 

mathildou měl postupně čtrnáct dětí. 
v roce 1889 si pořídili na novém městě 
v kadani dům s velkým dvorem, který 
stával na křižovatce dnešních ulic 
komenského a fibichovy. mnozí z jejich 
potomků zahynuli během druhé světové 
války v německých vyhlazovacích 
táborech. to byl i případ syna paula 
zentnera, narozeného v kadani 
31. března 1894. paul se stal rovněž 
obchodníkem s koňmi a vzal si za ženu 
slavii ficker, německou katoličku, s níž 
měl jediného syna roberta (*30. 1. 1930). 

Jejich poslední společnou kadaňskou 
adresou byla v letech 1932–1938 vodní 
ulice čp. 533 (nyní Čechova). paul byl 
20. listopadu 1942 deportován do 
terezínského ghetta a odtud 29. září 1944 
do koncentračního tábora auschwitz-
birkenau, kde byl zavražděn. obdobný 
osud potkal i jeho syna roberta, který 

Kameny zmizelých v Čechově ulici. Foto J. Losenický

byl podle německých rasistických 
zákonů židovský míšenec. byl proto od 
21. března 1944 internován v terezíně a 
28. října 1944 zařazen do transportu směr 
osvětim, kde byl ve svých čtrnácti letech 
zplynován.

výrazným a činorodým židovským 
obchodníkem byl alois Heller, narozený 
9. března 1879 v kadani. na starém městě 
provozoval slavnou likérku, založenou 
už jeho otcem, a to v zámecké ulici 
(nyní tyršova), nejprve v domě čp. 133 
a posléze v domě čp. 129. sortiment 
dokonce rozšířil o prodej různých druhů 
koňaku, o jamajský rum, slivovici, kmínku 
a bylinné likéry. po připojení kadaně 
k říšské župě sudety v německé říši 
uprchli Hellerovi do středních Čech. 
alois Heller byl 4. září 1942 deportován     
z prahy do terezínského ghetta a 
odtud 8. září 1942 do německého 
vyhlazovacího tábora malý trostinec u 
běloruského minsku, kde byl zavražděn. 
aloisova sestra kamilla krebs, narozená 
6. prosince 1884 v kadani, utekla                                                                          
s dcerou ruth z kadaně do prahy, 
ovšem 8. února 1942 byly odvezeny do 
terezína a 18. prosince 1943 skončily 
v osvětimském pekle, kde byly obě 
zavražděny.

pohnuté osudy rodin zentnerových 
a Hellerových byly i po druhé světové 
válce vytěsňovány z městské paměti, 
zejména v časech komunistické 
totality, a nyní se díky instalaci 
„kamenů zmizelých“ do ní opětovně 
vrací. mohu jen prozradit, že projekt 
„kamenů zmizelých“, dlouhodobě 
podporovaný bývalým starostou Jiřím 
kulhánkem, se těší i zájmu jeho nástupce 
Jana Losenického, a tudíž bude i                             
v následujících letech pokračovat. 

                                                     Petr Hlaváček

Vyhlašovatel: město kadaň, mírové ná-
městí 1, psČ 432 01
Druh práce: sociální pracovník sociál-
ně-právní ochrany dětí – doprovázení 
pěstounské péče
Místo výkonu práce: městský úřad 
kadaň
Pracovní poměr: na dobu určitou (rodi-
čovská dovolená)
Možnost nástupu: březen 2023 
Předpoklady:  
a) státní občanství Čr nebo trvalý pobyt 
na území Čr 
b) věk nad 18 let
c) způsobilost k právním úkonům
d) bezúhonnost
e) znalost úředního jazyka 
f) znalost práce na pc (ms office)
g) vzdělání vyšší odborné nebo vyso-
koškolské, vyjmenované v § 110, odst. 
4, zákona č. 108/2006 sb., o sociálních 
službách, ve znění pozdějších právních 
předpisů
h) základní znalost zákonů č. 359/1999 
sb., 500/2004 sb., č. 89/2012 sb. (rodinné 
právo), ve znění pozdějších právních 
předpisů
i) odolnost vůči stresu
j) komunikativnost
k) řidičský průkaz skupiny b výhodou

Doklady k přihlášce:  
a) osvědčení o dosažení nejvyššího 
vzdělání (ověřená kopie)
b) výpis rejstříku trestů mladší 3 měsíců
Platová třída:  10 (21.260 – 31.240 kč) + 
nenárokové složky a benefity
Lhůta podání přihlášek: 14. 12. 2022 do 
10.00 hodin
Místo podání přihlášek: městský úřad 
kadaň, mírové náměstí 1, podatelna
Informace: mgr. tomáš mědílek, vedoucí 
odboru svaz, tel. 474 319 650

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ
na obsazení volného místa

pracovníka odboru sociálních věcí a 
zdravotnictví
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Ze zápisníku 
městské policie
Skončil na záchytce

21. prosince po půl desáté v noci 
byla hlídka městské policie vyslána do 
ulice na průtahu, kde dohlížecí kamera 
zachytila muže ležícího na chodníku. 
muž byl strážníkům známý. byl silně 
podnapilý, ale bez zjevného zranění a 
měl agresivní sklony. na místo byla při-
volána zdravotnická záchranná služba, 
která muže převezla na vyšetření do 
nemocnice. muž měl v krvi 4,64 promile 
alkoholu. Lékař rozhodl o jeho převozu 
na záchytku do teplic.

Zranila se na náledí
když strážníci prováděli 21. prosince 

v půl sedmé večer kontrolu v chomu-
tovské ulici, všimli si ženy ležící na zemi 
hned za přechodem pro chodce. žena 
z kadaně ležela na břiše. strážníkům 
řekla, že upadla na kluzkém chodníku a 
zřejmě si poranila levé rameno a také si 
stěžovala na velikou bolest v levé ruce. 
na místo byla přivolána zdravotnická 
záchranná služba, která ženu převezla 
do nemocnice. 

Turistické

Zimní otevírací doba (1. 10. - 31. 3.) 

 PO 8.00 - 16.00
 ÚT 8.00 - 16.00
 ST 8.00 - 16.00
 ČT 8.00 - 16.00
 PÁ 8.00 - 16.00
 SO zavřeno
 NE zavřeno

CzechPoint PO-PÁ 8.00-15.00

Adresa: 
Jana švermy 7, 432 01 kadaň, 
telefon: +420 474 319 550
mobil: +420 725 763 497
e-mail: infocentrum@kultura-kadan.cz

Kontakt na MP
Telefony:
operační služba, 24 hodin denně
mobil: 606 310 014,  474 332 298

www.m
pkad

an
.eu

Křížovku pro vás sestavil Václav Jirkovský.

Rozmístění kontejnerů
SOBOTA 21. ledna
8,00 – 8,30 budovatelů 1154
8,45 – 9,15 komenského u deliky
9,30 - 10,00 na strážišti 1888,
   parkoviště
10,15 - 10,45 václava Havla 1090

SBĚRNÝ DVŮR 
otevírací doba

po 8.00-12.00    12.30-17.00
Út 8.00-12.00    12.30-16.00
st 8.00-12.00    12.30-16.00
Čt 8.00-12.00    12.30-17.00
pá 8.00-12.00    12.30-16.00
so 8.00-16.00
neděle a státní svátky zavřeno

Svoz bioodpadu
v lednu a v únoru 2023 proběhne svoz  
ve 4., 6. a 8. týdnu.
při nepříznivých klimatických pod-
mínkách (mráz) budou i tyto svozy 
zrušeny z důvodu možného poškození 
nádob.

Podpora žáků při studiu v Kadani
rádi bychom informovali veřejnost 

o výsledcích dosažených v projektu 
podpora žáků při studiu v kadani, který 
trval od 1. 7. 2020 do 31. 12. 2022. 

Jak už jste se mohli dočíst v pře-
dešlých článcích, tímto projektem 
jsme se snažili během dvou a půl 
let podpořit 80 žáků (romů) žijících 
v sociálně vyloučených lokalitách                                     
v kadani a prunéřově. Hlavním cílem 
bylo pomoci jim k navazujícímu stře-
doškolskému studiu a udržení se v se-
kundárním vzdělávání, a tím se lépe po 
ukončení studia začlenit do společnosti.

během celé  realizace projektu se 
nám podařilo zapojit do projektu 80 
žáků a 49 rodičů. za celé období našeho 
projektu jsme s 30 žáky řešili výběr 
vhodného oboru  a nástup do 1. ročníku. 
celkem jsme spolupracovali se 73 žáky 
ohroženými předčasným ukončením 
studia (včetně jejich rodičů) a  motivovali 
je, aby ve studiu pokračovali a úspěšně 

postoupili do dalšího ročníku. na 
základních školách jsme podpořili             
v přestupu do dalšího ročníku 7 žáků. za 
největší úspěch považujeme to, že za  
naší podpory 16 zapojených žáků složilo 
úspěšně závěrečné zkoušky.

i přes veškerou naši snahu se nám 
nepodařilo udržet na studiu všech 73 
žáků, 14 žáků předčasně školu ukončilo a 
6 žáků se odstěhovalo do jiného města.

za období 30 měsíců projektu jsme 
zrealizovali 24 workshopů pro žáky, 24 
exkurzí k zaměstnavatelům, 7 workshopů 
pro rodiče a o letních prázdninách 
jsme uskutečnili 2 aktivity ,,škola 
hrou,, zaměřené na matematickou a 
čtenářskou gramotnost.

děkujeme spolupracujícím 
organizacím, aGt chomutov středisko 
kadaň,  nízkoprahovým zařízením pro 
děti a mládež v kadani a prunéřově a 
základním školám v kadani za skvělou 
spolupráci.

Projekt je spolufinancován Evropským sociálním fondem v rámci operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělávání  a také ze státních fondů MŠMT. Registrační 
číslo projektu je: CZ.02.3.61/0.0/0.0/19_075/0016964.

milí příznivci radky,
děkujeme vám, že jste byli v roce 2022 

s námi. Jste pro nás nevyčerpatelným 
zdrojem inspirace a hlavním důvodem, 
proč se naše služby snažíme neustále 
zdokonalovat.

děkujeme těm, kteří přes darujme.cz 
finančně přispěli na provoz plaveckého 
centra i dárcům do naší transparentní 
veřejné sbírky.

děkujeme našim dobrovolníkům, 
kteří bez nároku na odměnu pomáhají 
potřebným ve městě a okolí.

přejeme vám mnoho dobrého v roce 
2023.                             RADKA, z.s.

informační
centrum

tříkrálová sbírka letos probíhala             
v o něco větším rozsahu než v letech 
minulých. Hlavním rozdílem bylo to, že 
koledníci chodili od domu k domu od 
pátku 6. ledna až do neděle 8. ledna.

novinkou byl také tříkrálový koncert, 
který koledování v ulicích symbolicky 
zakončil a na kterém vystoupily soubory 
randáL, proradost, kadaň zpívá, donoty 
a nerudovské trio stršš.

kompletní výsledky fyzické sbírky 
budou známy až po polovině ledna, kdy 
končí sběr do kasiček a bude pokračovat 
jen online sbírka. v minulém roce se jen    
v kadani vybralo 100 tisíc korun.   M. Šíl
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Rodinná  
a společenská 
kronika

Kino Hvězda
ul. kpt. Jaroše 1466, kadaň
tel.: +420 474 334 481

pátek 13. 1. / 17.00 Hodin
ŠÍLENÁ NOC
štědrý večer. pro partu zločinců ideální 
čas na přepadení nechutně bohaté 
rodiny a provětrání jejího sejfu. ve svém 
plánu však nepočítali s velmi neprav-
děpodobným vousatým hrdinou, který 
komínem přinese dárky… šílená noc je 
drsná akční komedie z dílny producentů 
Johna wicka. režie: tommy wirkola, 
hrají: david Harbour, beverly d´angelo, 
John Leguizamo, brendan fletcher. akce, 
komedie / usa / 2022 / 111 min. / 140 kč

pátek 13. 1. / 20.00 Hodin
M3GAN
dávejte si pozor, jakou hračku dětem po-
řizujete. některé mohou být smrtící, jako 
například panenka m3Gan. James wan a 
studio blumhouse, přední tvůrci filmové 
hrůzy, natočili horor o modernější sestře 
panenky annabelle a legendárního 
chuckyho. režie: Gerard Johnstone, 
hrají: dallison williams, violet mcGraw, 
ronny chieng, brian Jordan alvarez. Ho-
ror, sci-fi / usa / 2023 / 101 min. / 140 kč
 
sobota 14. 1. / 14.00 Hodin
Nejen pro seniory: ZA VŠÍM HLEDEJ ŽENU
třicetiletá alex neprožívá zrovna šťastné 
období s přítelem. a když potká staršího 
charizmatického alberta, podlehne jeho 
šarmu. okamžitě se zamiluje, ovšem 
brzy narazí na jeho tvrdou slupku. režie:  
miloslav šmídmajer, hrají: Hana vágne-
rová, tereza krippnerová, betka staň-
ková, marek vašut. komedie, romantický 
/ Čr / 2022 / 105 min. / 70 kč

sobota 14. 1. / 17.00 Hodin
ÚŽASNÝ MAURIC
ze světa úžasné zeměplochy a z knihy 
terryho pratchetta přichází do kin ori-
ginální hrdinové v animované komedii 
Úžasný mauric. mluvící a hodně vykutá-
lený kocour mauric se dá dohromady se 
skupinou inteligentních krys a s lidským 
klukem a vymyslí plán, jak v jednom ne-
bohém městě přijít k penězům. 
režie:  toby Genkel. animovaný / usa / 
2022 / 90 min. / 140 kč

sobota 14. 1. / 20.00 Hodin
3D AVATAR: THE WAY OF WATER
film avatar: the way of water nabízí 
filmový zážitek na zcela nové úrovni. Ja-
mes cameron vrátí diváky zpět do nád-
herného světa pandory ve velkolepém 
a strhujícím dobrodružství plném akce. 
ve filmu avatar: the way of water se po 
více jak deseti letech znovu setkáváme            
s Jackem sully, neytiri a jejich dětmi, 
kteří stále bojují za to, aby se udrželi         
v bezpečí a naživu. režie: James came-
ron, hrají: michelle yeoh, zoe saldana, 
kate winslet, sam worthington, sigour-
ney weaver. akce, fantasy, dobrodružný / 
usa / 2022 / 193 min. / 160 kč

neděLe 15. 1. / 14.00 Hodin
ČARODĚJNÉ POHÁDKY
pohádkové pásmo pro děti. mikeš u cir-
kusu, Čarodějné pohádky – zálesák, král 
a skřítek, zasadil dědek řepu, Čarodějné 
pohádky – Jablka, rohatá princezna, Jak 
žofka zachránila pana Levharta, krtek a 
žvýkačka. pohádka / Čr /  69 min. / 60 kč

neděLe 15. 1. / 17.00 Hodin
3D AVATAR: THE WAY OF WATER
James cameron vrací diváky zpět do 
nádherného světa pandory. ve filmu 
avatar: the way of water se po více jak 
deseti letech znovu setkáváme s Jackem 
sully, neytiri a jejich dětmi, kteří stále 
bojují za to, aby se udrželi v bezpečí a 
naživu. režie: James cameron, hrají: mi-
chelle yeoh, zoe saldana, kate winslet, 
sam worthington, sigourney weaver. 
akce, fantasy, dobrodružný / usa / 2022 / 
193 min. / 160 kč

Blahopřání

Inzerce
vyklízení domů, bytů,  chat.
telefon: 601 521 459

29. prosince 
oslavila paní Jiřina 
Šmídová své 
90. narozeniny. 
dodatečně přejeme 
hlavně pevné zdraví. 
dcery Jiřina a iva         
s rodinami. 

Příspěvky do rodinné kroniky přijímá 
Turistické informační centrum Kadaň 
(J. Švermy čp. 7) nebo je zašlete na 
e-mail: noviny@mesto-kadan.cz.  
Zveřejnění je zdarma.

Seznámení
Hledám ženu k seznámení, věkem do 

72 let. Jsem důchodce - samostatný 
a zajištěný s vlastním bytem a autem. 
kadaň, chomutov a okolí. volejte 
kdykoliv: 702 826 785.

ve čtvrtek 8. prosince se na spšs a oa 
kadaň konalo oblastní kolo soutěže pro 
základní školy  nazvané mladý ekonom 
Ústeckého kraje. „soutěžící týmy řešily 
test z oblasti finanční gramotnosti a 
potom prezentovaly téma rodinný 
rozpočet,“ řekl k tomu ředitel hostitelské 
spšs a oa zdeněk Hrdina. 

ve velmi vyrovnaném souboji 
se podařilo zvítězit týmu dívek ze 
sluníčkové školy na chomutovské ulici, 
které tak postoupily do krajského kola. 
Julie svobodová, rozárka vyčichlová a 
anna Herclíková se tak mohou těšit na 
budoucí soutěžní klání.                 M. Šíl

Mladý ekonom Ústeckého kraje

Vítězný tým Sluníčkové školy. 
Foto SPŠS a OA Kadaň.

Sportovec roku 2022 - pravidla 
papírového hlasování

v roce 2023 bude oblíbená anketa o 
nejpopulárnějšího sportovce kadaně 
probíhat opět naplno. to znamená, že 
lidé mohou vybírat jak mezi mládežníky, 
tak i mezi dospělými. přnášíme pravidla 
ankety. 

Hlasování bude probíhat od 12. 1. 
2023 od 6 h. do 27. 1. 2023 do 16 hodin, 
vyhlášení výherců proběhne na 
Galavečeru sportovců v pátek 10. února. 

anketa je rozdělena na dvě kategorie: 
mládež a dospělí. není nutné hlasovat 
pro obě kategorie.

každý hlasující je povinen zadat 
platnou emailovou adresu a jméno.          
z každé emailové adresy je možné 
poslat pouze jeden hlas. po odeslání 
hlasu je nutné hlasování potvrdit                

z vaší platné emailové adresy. není 
tedy možné zadávat neplatné a 
smyšlené adresy. Hlasy budou po konci 
vyhodnoceny za dohledu ředitele szk, p. 
o. romana muchny a případné neplatné 
hlasy budou anulovány.

nejpopulárnější sportovec roku bude 
zvolen na základě výsledků hlasování.

ostatní sportovce bude vybírat 
komise sestavená ze zástupců 
sportovních oddílů a zástupců města, 
kteří budou zohledňovat zejména 
dosažené úspěchy v daném roce.

prosím, berte na vědomí, že je to 
jen anketa. chceme hlavně morálně 
podpořit mladé lidi v jejich sportovních 
výkonech a upozornit na jednotlivá 
sportovní odvětví.                                   SZK
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Zakončení střelecké sezonypLavecký oddíL biLancuJe

TJ Slávie Kadaň

Basketbalový klub BK DDM Šuplík KADAŇ 
zorganizoval pro své členy dva Vánoční turnaje. 
První proběhl v kadaňské hale, kde se ve 
smíšených týmech složených z rodičů, dětí, 
sourozenců a přátel utkalo 6 týmů. Následoval 
basketbalový turnaj v Karlových Varech za 
účasti 3 týmů. Pořadatelského Thermia 
Karlovy Vary a hostů BA GRIZZLIES Plzeň a BK 
DDM Kadaň. Věková kategorie basketbalistek a 
basketbalistů byla od 7 let a do 15.let. 
Turnaje, při kterých šlo o radost ze sportu, se 
konaly za hojné podpory rodičů, DDM Šuplík a 
sponzorů Karlovarského a Plzeňského kraje.
Další akce basketbalového klubu můžete najít 
na instagramu a facebooku klubu BK Kadan.  
                                                                       BK DDM Šuplík 

na konci listopadu se zástupci oddílu 
Judo kadaň zúčastnili memoriálu viléma 
šefla v děčíně. na soutěži startovalo přes 
270 závodníků. výsledky: 1. místo: valérie 
pokorná, 2. místo: Jakub pipota, solomiia 
zhovtoshtan, 3. místo: klára chroustová, 
filip molnár, oliver vymětal a anna 
zetková.

10. prosince se konal tradiční „vánoční 
turnaj“ v chomutově. nejlépe si vedla 
natálie nehonská, která všechny zápasy 
ukončila před časovým limitem a               
s přehledem zvítězila. další výsledky: 
Hynek Černý, melissa vokounová a Jan 
smetánka obsadili 3. místo.           J. Zetek

Natálie Nehonská (uprostřed). Foto J. Zetek

Úspěchy malých 
judistů

po dvouletém navazování vztahů 
mezi plaveckou slávií chomutov a 
městem kadaň, kdy byl chomutovským 
plaveckým oddílem využíván kadaňský 
bazén pro letní soustředění a poté 
v průběhu uzávěry chomutovského 
aquaparku v letech 2021-22 i k nor-
málním tréninkům, došlo k dohodě o 
založení samostatného kadaňského 
plaveckého oddílu. 

počátkem roku 2022, přesněji                    
v únoru, byly zahájeny široké nábory 
dětí ve školkách a školách s cílem, 
získat první domácí plavce a začít 
s jejich systematickým trénováním. 
podařilo se zaujmout asi třicet dětí, 
které od února začaly s pravidelnou 
docházkou na tréninky konané                                                    
v počátku dvakrát týdně. trénování 
se ujal zkušený trenér Jan valenta, 
který byl dříve vedoucím trenérem 
přípravek v chomutově. připojila se 
k němu jeho žena Jana a následně i 
dva začínající trenéři z řad domácích 
rodičů – patricie Jansová a Jirka alferi. 
v této sestavě se po zbytek zimy a celé 
jaro ujali zdokonalování plaveckých 
stylů všech mladých plavců. po snesení 
nafukovací haly nad bazénem ve druhé 
polovině května pokračovala v té době 
již ustavená a krajským rejstříkovým 
soudem zaregistrovaná tJ slávie 
kadaň v kombinovaných trénincích 
suché a mokré přípravy v závislosti 
na počasí. v květnu se děti zúčastnily 
i prvních závodů – okresních přeborů                          
v chomutově.

podzimní sezona byla zahájena ještě v 
létě v závěru srpna týdenním plaveckým 
soustředěním na domácím bazénu a 
poté opět společnou suchou přípravou 
až do okamžiku opětovného postavení 

nafukovací haly. od 20.9. mohly začít 
znovu probíhat plavecké tréninky v 
teple. k tomu, aby se kádr dětí dále 
posílil, byly znovu zorganizovány v srpnu 
a září široké nábory s velkou publicitou. 
vyplatilo se, přidaly se další děti a i 
přes částečnou selekci a odchody se 
počet trénujících rozrostl na cca 45 
dětí. Již předtím (v závěru jarní části) 
posílila trenérský kádr jako metodik 
oddílu velice zkušená trenérka markéta 
šilhanová, a to vedlo mimo jiné k pro-
hloubení systémového rozdělení dětí 
do družstev, posílení tréninků o jeden 
na celkem tři tréninky pro ty nejlepší 
a dalšímu zlepšování našich dětiček. 
přibyly další závody – sokolovský kapřík, 
velká cena mostu a podzimní okresní 
přebory v chomutově. nemalá skupina 
dětí prokazuje významné zlepšování, 
které dává při pokračujícím úsilí i 
předpoklady k úspěchům v roce 2023.

děkujeme mockrát městu kadaň za 
podporu. Jsme rádi, že se naše společné 
úsilí daří naplňovat radostí dětí z pot-
kávání se při pohybových aktivitách, 
z účasti v prima kolektivu a z prvních 
plaveckých úspěchů.  TJ Slavie Kadaň

10. prosince proběhl na střelnici ssk 
kadaň již tradiční závod střeleckého 
klubu avzo tsČ Čr, p. s. střelci klášterec 
nad ohří. Letošního závodu o vánoční 
kouli 2022 se zúčastnilo zatím nejvíce 
střelců v historii, a to 51. pravidelně se 
na závod sjíždějí střelci z blízkého okolí, 
ale také třeba z chebu, prahy nebo 
vzdáleného náchodu.

střelci se postupně utkali ve třech 
disciplínách. ve střelbě ze vzdálenosti 
25 m na terč 135p-nekrytě ležící figura 
s kruhy velkorážnou pistolí, ve střelbě 
na pistolový mezinárodní terč 50/20 
malorážovou pistolí a ve střelbě na 
ručně malovaný obraz z perkusní 
pušky na 50 metrů. v úvodních dvou 
disciplínách střelci vždy stříleli po 
prvotním nástřelu 15 ran. obě disciplíny 
se společně sčítaly. nejlepším letošním 
střelcem závodu se stal  Jirka morávek-
skov náchod celkem 288b, druhý 

skončil miloslav staněk-kvz chomutov 
283b a třetí martin kozler-avzo cheb 
281b.

následovala střelba na malovaný 
terč, obraz. každý ze střelců předvedl 
své střelecké umění pouze jednou 
ranou z perkusní pušky. nejlepší ránu 
do středu obrazu v tento den vyslal 
oto zloch z evaně u Libochovic, a 
získal tak nejen samotný obraz, ale 
také hodnotnou cenu v podobě 
vzduchovkového revolveru tornado od 
společnosti dave western Gun, která 
dlouhodobě podporuje klášterecký 
střelecký klub mládeže. Hlavní ceny pro 
vítěze pistolových klání letos připravila  
společnost  swietelski.  

celý závod byl zakončen již tradiční 
a očekávanou „losovačkou“, a tak si i 
dalších 33 střelců mohlo přijít  pro svůj 
vánoční dárek od partnerů střeleckého 
klubu o pár dnů dříve.  Bohumil Šplíchal

Účastníci střelecké soutěže O vánoční kouli 2022. Foto AVZO Klášterec nad Ohří

daLší zaJímavý nápad kadaňskéHo koupaLiště

Doplavali až do Severního moře
v prosinci proběhla v plavecké hale na 

kadaňském koupališti zajímavá novinka. 
„návštěvníci se mohli zapojit do 

prvního ročníku akce, kterou jsme 
nazvali plaveme pro radost 24 dnů do 
vánoc,“ řekl vedoucí koupaliště Josef 
kočí. cílem bylo naplavat společnými 
silami co nejvíce kilometrů. 

po dobu 24 dnů (1. – 24. 12. 2022) 
nahlásilo celkem 921 plavců 21295 
bazénů, což se rovná 1064,75 km. 

„kdybychom se podívali na mapu a 
tuhle vzdálenost natáhli po ohři, zjistili 
bychom, že za jeden měsíc na konci roku 
tedy společně plavci doplavali z kadaně 
celou ohří až do severního moře. 
vlastně by dorazili až k Holandskému 
ostrovu simonszand,“ usmál se Josef 
kočí, spokojený s tím, jak se nový nápad 

u kadaňských plaveckých nadšenců 
ujal. na dveřích vstupní haly měli 
vylepenou mapku, do které si denně 
zaznamenávali uplavanou vzdálenost. 
kam asi doplavou příští rok? necháme 
se překvapit.            M. Šíl

MS v hokeji 
Jiří Kulich

Útočník české hokejové 
reprezentace do 20 let Jiří kulich 
sbíral na turnaji úspěch za úspěchem. 
poté, co se blýskl hatrickem v utkání 
s rakouskem, dal rozhodující gól               
v semifinále se švédy, kdy se trefil 59 
sekund před koncem prodloužení. 
Jednu trefu si pak schoval i na 
dramatické finále, kam se mladí Češi 
probojovali.

Jiří kulich se narodil v kadani, za 
kterou i v sezoně 2020/2021 hrál (sk 
trhači kadaň - na snímku). 

v sobotu 17. prosince se na kadaňské 
sportovní střelnici konal závod kadaňský 
kapřík. dvacítka střelců střílela z vel-
korážní pistole na nekrytě ležící figuru 
3 + 15 ran a následně v akční disciplíně 
na deset menších kovových terčů ve 
vzdálenosti 10 - 20 m na čas. 

na závěr si každý vystřelil jednu ránu 
na slavnostní terč z pistole na 50 m. to 
se nejlépe podařilo Lukáši shánělovi. 
v součtu dvou disciplín se na stupeň 
vítězů postavili od 1. místa Jaroslav 
zetek, michal tuček a Jan Grunt. 

                 Václav Vlasák, foto SSK Kadaň

Kadaňský kapřík

Vítězové závodu. Foto SSK Kadaň


